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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2016/17:102 Akutsjukhusen i de nya storregionerna

Statsrådet Gabriel Wikström har vid tidigare tillfällen gjort det klart att Sverige 
har för många akutsjukhus. Till tidningen Örnsköldsviks Allehanda i december 
2015 sade statsrådet: ”Jag skulle tro att tittar vi från ett nationellt perspektiv så 
har vi några för många sjukhus. Och jämför vi oss med andra länder så skulle vi 
behöva satsa mer på primärvården.”

Indelningskommitténs förslag till nya storregioner kommer att ge stora effekter 
på den svenska hälso- och sjukvården. Huruvida det kommer att påverka 
förutsättningarna för akutsjukhusen är dock oklart, då Indelningskommittén inte 
har kunnat motivera fördelarna för den svenska hälso- och sjukvården i de 
föreslagna storregionerna.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet:

Hur ser statsrådet på förutsättningarna för de svenska akutsjukhusen i de 
kommande storregionerna?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin
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